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 واکنش یک عضو هیات مدیره استقلال 
به حذف سرخابی ها از آسیا

عضو هیات مدیره باش�گاه استقلال به حذف رسمی سرخابی ها از رقابت های لیگ 
قهرمانان آسیا واکنش نشان داد.

س��ید حجت کریمی، عضو هیات مدیره باش��گاه استقلال  ، در واکنش به حذف استقلال و 
پرس��پولیس از رقابت های لیگ قهرمانان آسیا اظهار کرد: در دوران مدیریتی آقای سلطانی فر 
در ورزش ایران، فوتبال ما دچار مشکلات زیادی شد و در نهایت ما شاهد این اتفاق هستیم. 
آقای س��جادی در این مدت خواس��ت تمام تلاش خود را برای رفع این مشکل انجام دهد اما 
وقتی زیرس��اخت ها خراب باشد، نمی توان کار خاصی انجام داد. الان کلی هوادار برای چنین 

مساله ای بسیار غمگین هستند.
او در پاسخ به این سوال که باشگاه استقلال برای دریافت مجوز حرفه ای چه کارهایی انجام 
داده بود؟ گفت: وزارت خانه و باش��گاه ها تمام تلاش خود را کردند اما قبل از اینکه این اتفاق 
می افتاد باید امور مربوطه انجام می شد و مشکلاتی که در وزارت خانه قبل پیش آمده بود، در 
این مسیر خیلی تاثیرگذار بود. من چند مورد را سراغ دارم که وزارت خانه قبل می خواست در 
این دوره به وقوع بپیوندد. ساختار از قبل خراب بوده است و یک نفر نمی تواند همه مشکلات 

را به یک باره حل کند.
کریمی در پاسخ به این سوال که باشگاه استقلال در این مدت با چه چالش هایی روبرو بود؟ 
گفت: از وقتی که این اتفاق افتاد، باش��گاه ها جلس��ات متعددی برگزار کرد اما مشکلات فراتر 
از این بود که باش��گاه بخواهد حل کند. به طور مثال مدیر س��ابق باشگاه استقلال یک سری 
خرابکاری کرده بود و مدیران قبل از او هم کارهایی انجام داده بودند و این ها روی هم انباشته 
شده بود و باید این ها مورد بررسی قرار بگیرد. اگر قرار باشد همه مشکلات برطرف شود، باید 
زمان زیادی صرف ش��ود. من یک سوالی دارم. افرادی که این مدیران را انتخاب کردند، واقعا 

حاضر بودند که اینها را مدیر شرکت خصوصی خودشان بگذارند؟
عضو هیات مدیره باش��گاه استقلال در پاس��خ به این سوال که با توجه به فرصت یک ساله 
فوتبال ایران برای رفع مش��کلات موجود، قرار است چه اقداماتی صورت بگیرد؟ گفت: ما اول 
باید مش��کلات قبلی را حل کنیم. سردار آجورلو واقعا دارد تلاش می کند و هر روز هم جلسه 
دارد برگزار می ش��ود و با وزارت خانه ه��م دارد هماهنگی های لازم را انجام می دهد تا بتوانیم 

مشکلات را برای یکسال آینده حل کنیم.

پیروزی مدعیان قهرمانی در هفته دهم لیگ فوتسال زنان
هفته دهم لیگ برتر فوتسال زنان با پیروزی مدعیان قهرمانی به پایان رسید.

در گروه اول این مس��ابقات پالایش نفت آبادان که مدافع عنوان قهرمانی است، مقابل مس 
کرمان به میدان رفت و با چهار گل به برتری رسید.

فرهان ملارد و بوتا پارس ایرانیان هم از سد رقبای خود گذشتند.
در این گروه نفت آبادان با ۲۵ امتیاز صدرنشین است و تیم های بوتا پارس ایرانیان و فرهان 

ملارد به ترتیب با ۱۸ و ۱۷ امتیاز در جایگاه دوم و سوم قرار دارند.  
هیات فوتبال رودان امروز استراحت داشت.

در گروه دوم ش��اگردان فاطمه ش��ریف در نصر فردیس مهمان مس رفسنجان بودند که در 
پایان با نتیجه سه بر یک به برتری رسیدند.

تی��م پیکان هم به مصاف ملی حفاری اهواز رفت و با دو گل به برتری رس��ید. پیکان هفته 
گذشته مقابل نصر شکست خورده بود و درهفته دهم به روند پیروزی بازگشت.

در این گروه پیکان با ۲۴ امتیاز صدرنش��ین است، نصر فردیس با ۲۲ امتیاز در جایگاه دوم 
قرار دارد و ملی حفاری اهواز هم با ۱۵ امتیاز در جایگاه سوم قرار گرفته است.

پارس آرا شیراز امروز استراحت داشت.
نتایج کامل دیدارهای هفته دهم لیگ به شرح زیر است: 

گروه اول 
مس کرمان صفر _ ۴ پالایش نفت آبادان 
فرهان ملارد ۵ _ ۱ پویندگان فجر شیراز 

چیپس کامل مشهد ۱ _ ۳ بوتا پارس ایرانیان 
گروه دوم 

مس رفسنجان ۱ _ ۳ نصر فردیس 
پیکان تهران ۲ _ صفر ملی حفاری اهواز 

کیمیای اسفراین ۳ _ ۵ هیات فوتبال اصفهان

شکست ملی پوشان هندبال ایران مقابل اسپانیا
نخس�تین دیدار دوس�تانه تیم ملی هندبال مردان ایران در رقابت های تدارکاتی 

اسپانیا با قبول شکست برابر میزبان برگزار شد.
تیم ملی هندبال مردان ایران در راس��تای اجرای برنامه های تدارکاتی خود برای حضور در 
مسابقات قهرمانی آسیا دو روز قبل راهی اسپانیا شد تا در یک تورنمنت دوستانه شرکت کند. 
تیم ملی هندبال ایران در نخستین دیدار خود در تورنمنت اسپانیا به مصاف میزبان رفت و با 
نتیجه ۳۶ بر ۲۲ تن به شکست داد. نتیجه نیمه نخست این بازی ۱۸ بر ۹ به سود اسپانیا به 
پایان رس��ید. تیم ملی اسپانیا از سرشناس ترین تیم های هندبال جهان است و چند ماه پیش 

در بازی های المپیک ۲۰۲۰ توکیو به مدال برنز دست یافت.
کسب دو عنوان قهرمانی در مسابقات هندبال قهرمانی جهان و ۴ مدال در بازی های المپیک 
از جمل��ه افتخارات تیم ملی هندبال اس��پانیا اس��ت. این تیم همچنی��ن دو بار در رقابت های 
قهرمانی اروپا به مقام قهرمانی رس��یده است. ملی پوشان ایران جمعه شب در دومین مسابقه 

دوستانه خود به مصاف لهستان یکی دیگر از برترین تیم های ملی هندبال اروپا می روند.
تیم ملی هندبال ایران خود را برای حضور در رقابت های قهرمانی آس��یا ۲۰۲۲ به میزبانی 

عربستان آماده می کند.

 مشکل ۲ میلیاردی فوتبالیست های هفت نفره
برای اعزام به مسابقات جهانی اسپانیا

در حال�ی که تی�م فوتبال هفت نفره در حال آماده س�ازی خود برای ش�رکت در 
مس�ابقات قهرمانی جهان اسپانیا اس�ت، هنوز تکلیف این تیم به دلیل عدم تامین 

اعتبارات برای اعزام به این مسابقات مشخص نیست.
امین الله مانی ، اظهار کرد: با توجه به کمبود اعتبارات فدراسیون جانبازان و معلولان، برای 
این که بتوانیم آمادگی خود را به فدراسیون جهانی اعلام کنیم باید مبلغ ۲ میلیارد تومان به 
حس��اب فدراسیون واریز کنیم تا فدراسیون ش��رایط اعزام تیم فوتبال هفت نفره را به اسپانیا 
فراه��م کند. وی گف��ت: با وجود تلاش های زیاد برای جذب حامی مالی هنوز نتوانس��ته ایم 
اعتبارات لازم را برای اعزام تیم فوتبال هفت نفره به اسپانیا فراهم کنیم و همچنان پیگیر این 
مس��اله هس��تیم تا بعد از ۴ سال دوباره مسابقات جهانی را از دست ندهیم. سرمربی تیم ملی 
فوتبال هفت نفره درباره وضعیت این تیم برای ش��رکت در مس��ابقات قهرمانی جهان اسپانیا، 
گفت: تیم در آمادگی بسیار خوبی بسر می برد و اردوها به طور منظم در حال برگزاری است، 
البته تداوم اردوها بس��تگی به تامین اعتبارات و اعزام تیم به اس��پانیا دارد.د ر صورت اعزام ما 
تنه��ا به س��کو فکر می کنیم. البته ما تنها چند روز دیگر فرص��ت داریم تا آمادگی خود را به 
فدراس��یون جهانی اعلام کنیم، در صورت عدم تامین اعتبارات لازم، متاس��فانه این رقابتها را 

از دست خواهیم داد.

با اعلام رسمی AFC؛

استقلال و پرسپولیس از لیگ قهرمانان آسیا حذف شدند
با تصمیم کنفدراسیون فوتبال آسیا، تیم های ایرانی استقلال، پرسپولیس و گل گهر سیرجان 

از لیگ قهرمانان ۲۰۲۲ آسیا حذف شدند.
با اعلام رسمی کنفدراسیون فوتبال آسیا تیم های استقلال، پرسپولیس و گل گهر سیرجان 

شرایط حضور در لیگ قهرمانان ۲۰۲۲ آسیا را ندارند.
کنفدراس��یون فوتبال آسیا این تصمیم را روز گذش��ته گرفته است. به این ترتیب در لیگ 

قهرمانان ۲۰۲۲ و از ایران تنها سپاهان و فولاد خوزستان حضور خواهند داشت.
کنفدراس��یون فوتبال آسیا چندی پیش به سه باش��گاه استقلال، پرسپولیس و گل گهر به 

دلیل نداشتن مجوز حرفه ای هشدارهای لازم را داده بود تا نواقص خود را رفع کنند.
میزان بالای این نواقص به حدی بود که ظاهراً حتی با رایزنی های دولت و وزارت ورزش هم 

کنفدراسیون فوتبال آسیا راضی به صدور مجوز حرفه ای نشده است.
حمید س��جادی وزیر ورزش و جوانان ایران در روزهای گذش��ته اظهار امیدواری کرده بود 
که با قول هایی که به کنفدراس��یون فوتبال آس��یا داده شده اس��ت، جلوی حذف استقلال و 

پرسپولیس را از لیگ قهرمانان بگیرد.   

روز پایانی هفت�ه دوم رقابت های لیگ برتر 
وزنه ب�رداری ایران با نایب قهرمانی »کیانوش 
رس�تمی« و »س�هراب م�رادی« قهرمان�ان 
المپی�ک در دس�ته های ۹۶ و ۱۰۹ کیلوگ�رم 

همراه بود.
در سومین روز از هفته دوم لیگ برتر باشگاه های 
کشور، مسابقات دسته ۹۶ و ۱۰۲ کیلوگرم برگزار 
شد که رضا دهدار و کیانوش رستمی همچون هفته 
نخس��ت این رویداد، در صدر گروه خود ایستادند. 
همچنین مهدی کرمی و محسن دادرس در هفته 
دوم لیگ درخش��ش و آمادگی قابل توجهی نشان 
داده و بالاتر از رقبای نامدار خود ش��امل س��هراب 
مرادی و آیت ش��ریفی در صدر رقابت های دس��ته 

۱۰۹ و به اضافه ۱۰۹ قرار گرفتند.
سهراب مرادی در مسابقات دسته ۱۰۹ کیلوگرم 
حض��ور پیدا کرد و به عنوان بهتر از نایب قهرمانی 

نرسید.
نتایج کامل هفته دوم رقابت های لیگ وزنه برداری 

به شرح زیر است:
نتایج کامل دسته ۵۵ کیلوگرم

۱- حسن گل پرور/ ذوب آهن با رکورد ۱۰۱ یک 
ضرب، ۱۲۲ دوضرب  و مجموع  ۲۲۳ کیلوگرم

۲- پیمان دهقانی / فولادین ذوب آمل با رکورد 
۹۰ یک ض��رب، ۱۲۷ دوض��رب  و مجموع  ۲۱۷ 

کیلوگرم
۳- محم��د اصغرن��ژاد / ذوب آه��ن ب��ا رک��ورد 
۱۰۳ ی��ک ضرب، ۱۱۳ دوض��رب  و مجموع ۲۱۶ 

کیلوگرم
نتایج کامل دسته ۶۱ کیلوگرم

 ۱- مجید عسکری / فولادین ذوب آمل با رکورد 
۱۲۱ ی��ک ضرب، ۱۵۱ دوض��رب  و مجموع ۲۷۲ 

کیلوگرم
۲- مه��دی امی��ری / عقاب با رک��ورد ۱۰۵ یک 

ضرب، ۱۲۲ دوضرب  و مجموع ۲۲۷ کیلوگرم
۳- حس��ین رس��تمی / نیروی زمین��ی با رکورد 
۱۰۱ ی��ک ضرب، ۱۲۵ دوض��رب  و مجموع ۲۲۶ 

کیلوگرم  
نتایج کامل دسته ۶۷ کیلوگرم

۱- جابر به��روزی / فولادین ذوب آمل با رکورد 
۱۳۴ ی��ک ضرب، ۱۶۳ دوض��رب  و مجموع ۲۹۷ 

کیلوگرم
۲- حافظ قشقایی/ ذوب آهن با رکورد ۱۲۴ یک 

ضرب، ۱۶۴ دوضرب  و مجموع ۲۸۸کیلوگرم
 ۳-حسین نجفی/ ملی حفاری با رکورد ۱۳۳یک 

ضرب، ۱۵۰ دوضرب  و مجموع ۲۸۳کیلوگرم
نتایج کامل دسته ۷۳ کیلوگرم

 ۱- رضا قاس��می / ذوب آهن با رکورد ۱۴۰ یک 
ضرب، ۱۶۴ دوضرب  و مجموع ۳۰۴ کیلوگرم

۲- میثم زارعی / ملی حفاری با رکورد ۱۳۴ یک 

ضرب، ۱۶۴ دوضرب  و مجموع ۲۹۸ کیلوگرم
۳- پوریا اکبری / عقاب با رکورد ۱۳۶ یک ضرب، 

۱۵۰ دوضرب  و مجموع ۲۸۶ کیلوگرم
نتایج کامل دسته ۸۱ کیلوگرم

۱- مصطف��ی ج��وادی / فولادی��ن ذوب آمل با 
رکورد ۱۵۲ یک ض��رب، ۱۷۹ دوضرب و مجموع 

۳۳۱ کیلوگرم
۲- علیرض��ا کاردانیان / عقاب با رکورد ۱۵۱یک 

ضرب، ۱۶۳ دوضرب و مجموع ۳۱۴ کیلوگرم
۳- محمدهادی پورحس��ینی / مل��ی حفاری با 
۱۵۰ رکورد یک ض��رب، ۱۶۳ دوضرب  و مجموع 

۳۱۳ کیلوگرم
نتایج کامل دسته ۸۹ کیلوگرم

۱- مسعود چترایی / ذوب آهن با رکورد ۱۶۰ یک 
ضرب، ۱۹۵ دوضرب  و مجموع ۳۵۵ کیلوگرم

۲- مهدی پاپی / ملی حفاری با رکورد ۱۴۷یک 

ضرب، ۱۹۴ دوضرب  و مجموع ۳۴۱ کیلوگرم
۳- محم��د مهدی حیاتی / عقاب با رکورد ۱۵۱ 
یک ضرب، ۱۷۶ دوضرب و مجموع ۳۲۷ کیلوگرم

نتایج دسته ۹۶ کیلوگرم بزرگسالان
۱- رض��ا ده��دار /  ذوب آهن با رکورد ۱۶۶ یک 

ضرب، ۱۹۸ دوضرب و ۳۶۴ مجموع
۲- کیانوش رستمی / ملی حفاری با رکورد ۱۶۱ 

یک ضرب،  ۱۹۰ دوضرب و  ۳۵۱ مجموع
۳- س��یدایوب موس��وی / فولادین ذوب آمل با 
رک��ورد ۱۵۷ یک ض��رب، ۱۸۱ دوض��رب و ۳۳۸ 

مجموع
نتایج دسته ۱۰۲ کیلوگرم بزرگسالان

۱- رس��ول معتمدی / ذوب آهن با رکورد ۱۷۲ 
یک ضرب، ۲۱۰ دوضرب و ۳۸۲ مجموع

۲- امیر حقوق��ی /ذوب آهن با رکورد ۱۶۲ یک 
ضرب، ۲۰۴ دوضرب و ۳۶۶ مجموع

۳- حام��د نوری / رعد پدافند با رکورد ۱۶۳ یک 
ضرب، ۱۹۳ دوضرب و ۳۵۶ مجموع

نتایج دسته ۱۰۹ کیلوگرم بزرگسالان
۱- مه��دی کرمی / ملی حف��اری با رکورد ۱۷۹ 

یک ضرب، ۲۲۴ دوضرب و ۴۰۳ مجموع
۲- س��هراب مرادی / ذوب آه��ن با رکورد ۱۷۰ 

یک ضرب، ۲۲۱ دوضرب و ۳۹۱ مجموع
۳- پیمان جان / ملی حفاری با رکورد ۱۷۱ یک 

ضرب، ۲۱۳ دوضرب و ۳۸۴ مجموع
نتایج دسته به اضافه ۱۰۹ کیلوگرم بزرگسالان

۱- محس��ن دادرس / ذوب آه��ن با رکورد ۱۹۰ 
یک ضرب، ۲۲۰ دوضرب و ۴۱۰ مجموع

۲- آیت ش��ریفی / فولادی��ن ذوب آمل با رکورد 
۱۷۲ یک ضرب، ۲۱۲ دوضرب و ۳۸۴ مجموع

۳- س��یدصابر پورس��یدیحیی/ مناطق نفت خیز 
ب��ا رکورد ۱۶۲ یک ض��رب، ۲۱۱ دوضرب و ۳۷۳ 

مجموع

رئی�س انجمن موی تای ای�ران می گوید انجمن موی تای 
بودجه نمی خواهد اما نباید برای حداقل کاری که براساس 

منشور المپیک باید رعایت شود سنگ اندازی کنند.
جواد نصیری در خصوص استقلال انجمن موی تای ایران اظهار 
ک��رد: یک نامه در ارتباط با اس��تقلال فنی و اجرایی انجمن موی 
تای ایران به وزارت ورزش زدیم و خواهان این موضوع هس��تیم. 
در دو س��ال گذش��ته از فدراس��یون بین المللی موی تای)ایفما( 
نامه های��ی به وزارت ورزش و کمیته ملی المپیک ارس��ال ش��ده 
مبنی بر اینکه اساس��نامه فدراس��یون بین المللی موی تای مورد 
تایید IOC اس��ت و براساس منشور المپیک نوشته شده است. با 
توجه به  این  منشور تشکیلات انجمن یا فدراسیون ها خصوصی و 
غیرانتفاعی اس��ت و به هیچ عنوان نباید زیر مجموعه فدراسیونی 

باشد.
رئی��س انجمن موی تای ایران گفت: همچنین براس��اس قانون 
جدیدی که در ورزش ایران همین امسال تصویب شد فدراسیون ها 
و هیات های ورزش��ی، نهادهای غیر دولتی و خصوصی هستند. با 
این وجود حتی بازنشسته ها هم می توانند کاندیدا و رئیس هیات 
شوند. بنابراین انجمن ها هم بر اساس همین قانون هستند و باید 
مس��تقل کار کنند. ما هم خلاف قان��ون رفتار نکرده ایم. به لحاظ 
قوانین داخلی این رشته مجمع عمومی و اساسنامه  دارد که مورد 

تایید فدراسیون آسیایی و جهانی است.
نصیری گفت: ما از سوی فدراسیون جهانی ماموریت داشتیم که 
این  استقلال را انجام دهیم و کاری کردیم که تمامی انجمن های 
بین المللی رس��می باید انجام دهند. این رشته همانند بسیاری از 
انجمن  های دیگر مثل س��اواتا عضو دائمی IOC و س��ازمان های 
بین المللی اس��ت. ما اعلام کرده ایم که باید مس��تقل باش��یم و 
می خواهیم در امور فنی و اجرایی اس��تقلال داش��ته باش��یم. هر 

انجمن و فدراسیونی باید طبق اصول خود کارها را پیش ببرد. 
رئیس انجمن موی تای با اشاره به اینکه این انجمن در خواست 
هیچ بودجه ای ندارد گفت: در س��ال هایی که رئیس انجمن بودم 
ب��ا وجود اعزام های زیاد بودجه ای دریافت نکردم. همین ماه قبل 

یک تیم به مسابقات جهانی اعزام کردیم بدون دریافت یک ریال 
بودج��ه از فدراس��یون، وزارت و یا کمیته مل��ی المپیک. البته در 
مورد اعزام  هم مش��کلاتی بود که جای تامل دارد اما نمی خواهم 
به عقب برگردم. در پایان مسابقات هم مدال های زیاد و چندین 
س��همیه ورلد گیم کسب شد. تجلیل و تشکری هم از ورزشکاران 
نش��د. اکنون هم بودجه نمی خواهی��م، برای حداقل کاری هم که 

می خواهیم سنگ اندازی می شود. 
وی در ادامه گفت: خدا را ش��کر که وزیر ورزش ش��خصی است 
که به همه مش��کلات ورزش��کاران آگاه اس��ت. او مدی��ر، فنی و 
متخصص اس��ت و به داش��تنش افتخار می کنیم. باید از این وزیر 
در س��طح خودش انتظار داش��ته باش��یم. انتظار ما این است که 
براساس منشور المپیک و طبق قوانین این رشته استقلال داشته 
باش��د. کجای دنیای یک ورزش بین المللی که عضو سازمان های 
بین المللی و مورد تایید IOC اس��ت تحت پوش��ش فدراسیونی 
قرار گرفته که در هیچ کجای دنیا رسمیت ندارد. واقعا مورد تامل 

نیست. چقدر باید سلیقه ای رفتار شود.
وی افزود: خواس��ته من و تمام اعضای مجمع این اس��ت که از 
منش��ور المپیک تبعیت ش��ود. ما در این مورد پیشگام هستیم و 
می خواهیم با کمک شخص سجادی این اتفاق خوب رخ دهد. ما 

باید براس��اس قوانین مطالبه کنیم. من می خواهم از اساس��نامه، 
مصوب��ات و اعضای مجم��ع دفاع کنم. امی��دوارم وزیر ورزش نیز 
تاریخ س��از شود و مدل مدیریتی ورزش ایران را درست کند. باید 
در تاری��خ ورزش ایران بگویند یک ش��خص که خودش المپین و 
ورزشی بود پله ای مدیریت کرد و تغییرات ایجاد کرد. همه رشته 
های انجمنی مثل س��اواته، جوجیتسو، س��امبو و ... همه زیر نظر 

IOC هستند و باید مستقل کار کنند. 
ریی��س انجمن موی تای گفت: اس��تان ها هم بای��د با تعامل با 
انجمن و اداره کل اس��تان ها کارهای خ��ود را پیش ببرند. زمانی 
هم اگر منع قانونی بود باید پاس��خگو باشیم ولی نباید سلیقه ای 
رفتار کرد. فوتبال س��النی و چمنی با هم متفاوت است نمی شود 
این رش��ته ها را ادغام کرد. باید یکی شنونده حرف های ما باشد. 
اگر با من نوعی مشکلی دارند کنار بگذارند چرا جامعه را می زنند. 
چرا باید موی تای زیر نظر یک فدراسیون بومی و داخلی که هیچ 
کجای دنیا ش��ناخته نیس��ت کار کند. براساس اساسنامه داخلی، 

منشور المپیک هم اینکار خلاف قانون است.
وی به مشکلات اعزام تیم ملی به مسابقات جهانی تایلند اشاره 
کرد و گفت: چندین ورزشکار برای مسابقات ریجستر شده بودند 
اما اعزام نش��دند. ما با لابی توانس��تیم تنها یک ش��ب پول هتل 
را پرداخ��ت کنی��م. به فدراس��یون هم اعلام کردی��م که اگر این 
ورزش��کاران نروند پول حداقل یک شب را باید بپردازیم. آنجا هم 
ب��ا پرداخت این هزینه ها پول کم آوردیم. این ورزش��کاران برای 

این مرز بوم اند و نباید این مشکلات وجود داشته باشد. 
نصی��ری گفت: ما ابت��دا بیش از ۱۰۰ نماینده برای مس��ابقات 
جهانی داش��تیم اما اعلام ش��د تعداد را کم کنیم. تعداد را به ۶۵ 
نفر رس��اندیم اما تنها ۱۵ نفر اعزام شدند. تایلند بحث پناهندگی 
نداش��ت اما ما مجبور ش��دیم تعداد نفرات خیلی کمی را تنها با 
یک مربی اعزام کنیم. سه رینگ داشتیم که گاهی هر سه ایرانی 
مسابقه داش��تند. من خودم می دویدم تا بتوانیم هر سه ورزشکار 
را ک��وچ کنیم. دختران ما در آن مس��ابقات مدال طلا گرفتند اما 

تشکری هم نشد. داور زن ما بهترین شد.

رئیس انجمن موی تای:
 باید مستقل باشیم، نه زیر مجموعه هیچ فدراسیونی!

هفته دوم لیگ وزنه برداری؛ بازگشت قهرمانان المپیک با نایب قهرمانی

 پایان باز برای پرحاشیه ترین تصمیم هیات اجرایی
کمیته ملی المپیک

مشتاق :

برگزاری لیگ شنا انگیزه خوبی به شناگران می دهد

سرانجام تعیین سرپرستان بازی های کشورهای اسلامی 
و آس�یایی جوانان که به یکی از پرحاشیه ترین تصمیمات 
هیات اجرای�ی کمیته ملی المپیک تبدیل ش�د، همچنان 

نامشخص است.
جلس��ه هیات اجرایی کمیته ملی المپی��ک در ۲۱ آذر یکی از 
جنجالی ترین جلسات  بود و شاید کمتر کسی تصورش را می کرد 
که انتخاب سرپرستان رویدادهای درجه دو بازی های کشورهای 

اسلامی و آسیایی جوانان با چالش زیادی همراه باشد.
در آن جلسه لیست پر تعداد از نفرات کاندیدا روی میز گذاشته 
ش��د که در میان آنها نام برخی اعضای هیات اجرایی هم مطرح بود. زمانی که به این لیس��ت انتقاد ش��د، دو، 
س��ه نفر از اعضا همان موقع از کاندیداتوری انصراف دادند اما بقیه باقی ماندند. در نهایت رای گیری مخفیانه 
برای اولین بار انجام شد که هادی ساعی ۵ رای  و اصغر رحیمی و مجید کیهانی هر کدام چهار رای آوردند. 
برخی اعضا اعتراض داشتند که چون نفرات نتوانسته اند رای نصف به علاوه یک  اعضای هیات اجرایی را کسب 
کنند بنابراین هیچ کس��ی انتخاب نش��ده است. نکته این است از آن زمان تاکنون هیچ چیزی در مورد تعیین 
سرپرستان این بازی ها از سوی کمیته ملی المپیک اعلام نشده است. در جلسه بعدی هیات اجرایی هم هیچ 
صحبتی در مورد تعیین تکلیف این مس��ئله نش��د و هنوز هم اعضای هیات اجرایی مصوبه تعیین سرپرستان 

این دو رویداد را امضا نکرده اند.
در جلس��ه آینده هیات اجرایی هم که روز یکش��نبه برگزار می ش��ود، بازهم این مسئله در دستور کار قرار 
نگرفته اس��ت و دبیر کل کمیته ملی المپیک و مس��ئول امور پشتیبانی کمیته ملی المپیک قرار است گزارش 
هایی از فعالیت های انجام شده ارائه بدهند. حالا باید دید در حاشیه این جلسه تکلیف این مسئله به صورت 

رسمی مشخص می شود یا همچنان بلاتکلیف می ماند.
ورود به بحث انتخابات کمیته ملی المپیک هم هنوز در دستور جلسه هیات اجرایی نیست و به نظر می رسد 

از جلسه بعدی، انتخابات موضوع اصلی  نشست های هیات اجرایی را به خود اختصاص دهد.
مهمترین اقداماتی که هیات اجرایی باید انجام دهد، رییس آکادمی ملی المپیک اس��ت که در حال حاضر 
کس��ی این عنوان را ندارد  و تنها دبیر کل به عنوان سرپرس��ت فعالیت می کند. از این رو صالحی امیری باید 
پیش��نهاد خود را ب��رای انتخاب رییس به هیات اجرایی اعلام کند و اعضای هی��ات اجرایی رییس آکادمی را 

تصویب کنند.

س�رمربی تیم شنای شهید هاش�می نژاد مشهد با بیان 
اینکه کرونا آس�یب زیادی به شنا وارد کرده است، گفت: 
بسیاری از ش�ناگران در رده سنی نوجوانان و نونهالان از 

این رشته جدا شدند.
پس از پایان رقابت های دور نخس��ت لیگ برتر شنا تیم شهید 
هاشمی نژاد مشهد با ۶۵۴ امتیاز در صدر جدول رده بندی قرار 
گرفت. تی��م های اریس اصفهان و نفت ته��ران نیز به ترتیب با 

۵۸۸ و ۵۸۲ امتیاز در رده های بعدی قرار گرفتند.
مجید مشتاق درباره برگزاری مسابقات لیگ برتر شنا گفت: به 

دلیل شیوع ویروس کرونا، مسابقات دو سال برگزار نشد و همین به رشته شنا آسیب زیادی زد؛ به طوری که 
برخی از ورزشکاران شنا در مقطع سنی نوجوانان و نونهالان به رشته های ورزشی دیگر روی آوردند. به همین 

دلیل به دنبال افزایش انگیزه در شناگران بودیم که خوشبختانه برگزاری مسابقات لیگ کمک زیادی کرد.
س��رمربی تیم شنای شهید هاشمی نژاد مشهد ادامه داد: استقبال از مسابقات بالا بود و شناگران زیادی در 
این مس��ابقات حضور دارند. مشهد یکی از پایگاه های قهرمانی شنا را در اختیار دارد. به همین دلیل تمرینات 
خوبی را در این مدت انجام داده ایم. تیم ما اسپانس��ر ندارد و هیئت اس��تان از تیم حمایت می کند. افش��ین 
داوری نیز مدیر کل اداره اس��تان کمک مضاعفی به تیم ش��نا انجام می دهد و در صدد این هستیم تا بتوانیم 

اسپانسر جذب کنیم.
وی تاکید کرد: تیم ش��هید هاش��می نژاد مشهد از شناگران بومی اس��تفاده کرده و هیچ یار بیرونی نداریم. 
شناگران جوان خوبی نیز معرفی کرده ایم. جعفری، میرشاهی و سایر شناگران کمک زیادی به تیم کردند و 

خوب ظاهر شدند.
مش��تاق اظهار داش��ت: امیدوارم با رعایت پروتکل های بهداشتی مس��ابقات را به خوبی به پایان برسانیم و 

ویروس کرونا دست از دست ما بردارد تا رقابت ها به صورت گسترده تر برگزار شود.
وی افزود: لیگ برتر شنا از نظر مالی دستاوردی برای شناگران ندارد. شناگران تیم ما نیز به خاطر شهرشان 
در مسابقات حضور دارند. در دور نخست نتایج خوبی به دست آوردیم و صدرنشین شدیم. تیم های خوبی در 
رقابت ها حضور دارند. خوش��حالم که ش��نای کشور با حمایت فدراسیون و برنامه ریزی های خوبی که صورت 
گرفته به روزهای خوب بازگشته است. با یک برنامه بلندمدت می توانیم برای مسابقات آسیایی شناگران خوبی 

تحویل دهیم.


